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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen óvintézkedésekkel védte a kormány a 
tömegközlekedési szolgáltatást biztosító állami cégeknél dolgozók egészségét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A járvány megmutatta mindannyiunk számára, hogy kik az igazi hőseink. Míg Önök szerint az 
ország legbátrabbjai a Fidesz padsoraiban ülnek, addig szerintünk az igazi hősök többek közt az 
egészségügyben, a rendfenntartó erőknél és a szociális ágazatokban dolgozó emberek.

Ezeknek az embereknek a munkája és bátorsága elvitathatatlan. Viszont ahhoz, hogy egy ország 
működni tudjon, annak fontos feltétele az is, hogy mindenki beérjen a munkahelyére. Ezt szolgálja 
az a több ezer ember aki különböző tömegközledési cégeknél dolgozik.

Az Ő bátorságuk is elvitathatatlan, ugyanis Ők azok, akik a reggeli zsúfolt buszt vezetik és Ők azok
is, akik a zsúfolt vonatokon jegyeket ellenőriznek. Ezek az emberek is megérdemlik azt, hogy 
biztonságosan végezzék nap mint a nap a munkájukat.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát Miniszter Urat:

1) Milyen óvintézkedésekkel és szabályokkal védték a tömegközlekedési szolgáltatást biztosító
állami cégeknél dolgozók egészségét? 

2) Történt-e célzott és rendszeres tesztelés ezeknél a cégeknél?

3) Kaptak-e bármiféle többlet támogatást az ilyen szolgáltatást végző cégek dolgozói 
(gondolok itt akár egy egységes fizetésemelésre)?

4) Létezik-e számadat arra, hogy hány ilyen területen dolgozó ember kapta el, esetleg 
vesztette el életet a koronavírus fertőzésben? 


